
 

 

 

Enkel fråga till utbildningsnämndens ordförande 

 
Utbildningsnämnden tog tidigare ett beslut om att lägga ner mellanstadiet på Trödje skola 

och flytta eleverna mot centrum på initiativ av Alliansen i Gävle (Moderaterna, Liberalerna, 

Centern och Kristdemokraterna) där Socialdemokraterna, Vänstern och Miljöpartiet stödde 

förslaget.  

 

Sverigedemokraterna som enda parti röstade emot, i ett försök att rädda Gävles skolor 

utanför centrum från de övriga partiernas jakt på att spara pengar inom utbildning. 

 

Många föräldrar har kontaktat Sverigedemokraterna och uttryckt oro kring de problem som 

blivit kring skolskjuts. Ett problem är att de barn som behöver tillgång till fritidsverksamhet 

efter skolan inte får skolskjuts hem. 

Istället tvingas föräldrar ta ledigt från jobbet eller be släkt och vänner hjälpa till med att 

hämta barnen på Milboskolan, dit flytten skett. 

 

Med anledning av detta ställer jag följande frågor: 

 

Avser minoritetsstyret lösa problemen för de barn som inte får tillgång till skolskjuts då de 

närvarar på fritidsverksamheten som kommunen själv erbjuder? 

 

Anser Alliansen i Gävle inte att arbetslinjen ska gälla för de föräldrar som nu tvingas ta ledigt 

för att hämta sina barn på skolan på grund av bristfällig skolskjuts? 

 

 

 

För Sverigedemokraterna 

 

Mattias Eriksson Falk 


